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Abstract (en)
The invention relates to a label for adhesion bonding onto a container, in particular onto an ice cream container, but preferably an ice cream tub,
made of polystyrene, characterised by a label film which is made of polystyrene (2) and provided with a contact adhesive layer (4) on its underside
and by a cover film of transparent polystyrene (14) which is adhesion-bonded by means of a laminating adhesive layer (12) and through which an
imprint (10) is visible. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Etikett zum Aufkleben auf ein Gefäß, insbesondere auf einen Eisbehälter, bevorzugt auf einen Speiseeisbecher, aus
Polystyrol, gekennzeichnet durch eine unterseitig mit einer Haftklebstoffschicht (4) versehene Etikettenfolie aus Polystyrol (2) und eine mittels einer
Kaschierkleberschicht (12) aufgeklebte Abdeckfolie aus durchsichtigem Polystyrol (14), durch die hindurch ein Druck (10) sichtbar ist. <IMAGE>
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